
ZÁPIS Z 8. ZASEDÁNÍ STUDENTSKÉHO PARLAMENTU GYMNÁZIA 

Úterý 14. ledna 2025, 7.15-7.55 v učebně 4.A Gymnázia v Ústí nad Orlicí 

Přítomno 10 zástupců tříd. Zasedání vedla místopředsedkyně Sára Karešová. Předseda Jan Horníček 

se nedostavil z důvodu přípravy do školy. 

 

Zasedání nebylo řádně ohlášeno na GC 

● Koordinátor upozornil, že parlament z tohoto důvodu není oprávněn na této schůzi o ničem 

hlasovat (někteří zástupci se o zasedání nedověděli) 

 

Cambridge certifikáty (Sára Karešová) 

● Během příštího týdne bude sepsána výzva s podpisy studentů 

● Sbírání podpisů by probíhalo obcházením jednotlivých tříd  

● Výzva je pouze pro účely naší školy, nemusí splňovat obecné zákonné podmínky pro petice  

○ Asi není ani nutné ji nazývat peticí, je to spíše výzva  

○ Mohl by být jeden dokument pro každou třídu, na který se žáci budou podepisovat 

● Nevíme, jaký mají na situaci názor ostatní učitelé kromě sekce jazyků  

○ p. koordinátor naznačil, že nejspíše názor nemají, protože se jich toto téma nijak 

nedotýká 

 

Evaluace (Sára Karešová) 

● Řešeno s ředitelem, mnoho problémů, hlavně ochrana osobních údajů, nedostatečně ohlášeno 

vedení školy i studentům  

● Výsledky nejsou příliš hodnotné  

● Evaluace by mohla být provedena znovu (snad v březnu), tentokrát přes Moodle (k dispozici 

jsou šablony pro evaluaci vytvořené Viktorem Adámkem před několika lety), aby nehrozil 

únik citlivých údajů  

● Bude zveřejněno hlasování na GC, aby se mohli zástupci v této věci vyjádřit 

 

Majáles (Hana Šítková) – 16. května 2025 

● Magda Vavřínová a Hana Šítkova ze 6.B, loňské organizátorky, by rády už začaly s 

přípravami  

● Pokoušejí se kontaktovat pana Strákoše ohledně pronájmu místa před kulturním domem 

● Ve hře je i majálesový pochod  

○ Zástupci by měli ve třídách zjistit, zda je o průvod zájem  

● SRS finančně podpoří akci 

● Sjednaná je už i první kapela a zvukař  

● Spolupodílí se další žáci z 6.B – na starosti mají fotbalový turnaj 

 

Seznamovací den pro parlament (Jakub Brdíčko) 

● Paní psycholožka není s fungováním parlamentu spokojená, podle ní problém tkví v tom, že 

se zástupci mezi sebou neznají  

● Řešením by mohlo být uspořádat seznamovací den pro zástupce, kteří budou zvoleni v 

příštích volbách  

● zástupci vyjádřili souhlas 

 

Odpadkové koše (Štěpán Šnajdar) 

● Pytle na bioodpad již Michal Bujok zakoupil, ale koše na bioodpad zatím na chodbách nejsou  

○ Pytle platil z vlastních peněz, zatím nebyly proplaceny z peněz parlamentu  



● Na posledních zasedáních na toto téma nedošlo, řešily se jiné problémy 

 

Příští zasedání se bude konat 28. 1. 2025, od 7.15 do 7.55 v učebně 4.A (nejvyšší patro).  

 

Zápis provedl Štěpán Šnajdar. 

Opravil, doplnil Jakub Brdíčko. 


